
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zápis ze schůze školské rady 

 

7. 10. 2014 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Program: 
 

1. Přítomni 

2. Zahájení 

3. Projednání úkolů z minulé schůze 

4. Diskuse 

5. Termín další schůze 

6. Úkoly 

  

 

 

 

1. Přítomni 
 

Členové školské rady -      Jan Klubíčko 

           Libuše Moníková 

                                           Lucie Kašparová  

                                           Hana Nováková 

                                     Veronika Syrovátková 

                                     Michal Skaunic 

                                        

Host -                                  paní ředitelka Hana Hájková     

 

 

2. Zahájení 
 

Schůzi zahájil pan Jan Klubíčko. Přivítal zúčastněné a seznámil je s programem. 

 

 

3. Projednání úkolů z minulé schůze 
 

 

Paní ředitelka Hana Hájková seznámila přítomné s výroční zprávou. 

 

Výroční zpráva byla školskou radou projednána a schválena. 

 

 

 

 

4. Diskuse 

 
 

Paní Moníková upozornila na končící období současné školské rady k 31. 12. 2014. 

Termín voleb do školské rady byl stanoven na 18. 11. 2014.  

 

Paní ředitelka informovala o průběhu půdní vestavby. Půdní vestavba probíhá podle časového 

harmonografu. Stavební firma se maximálně snaží o co nejmenší narušování plynulého chodu 

školy. 

 



Pan Skaunic a pan Klubíčko připomněli otázku školního hřiště. Školskou radou bylo 

domluveno, že pan Klubíčko vznese za školskou radu písemný dotaz adresovaný vedení 

Magistrátu města Hradce Králové, aby se vyjádřilo, jaké bude řešení školního hřiště 

ve Svobodných Dvorech. 

 

 

    7. Termín další schůze 

 
Termín schůze byl předběžně domluven členy školské rady na 17. 3. 2015 v 17.00 hodin. 

  

 

     8. Úkoly 

 
Projednání rozpočtu školy na rok 2015 

Volba předsedy 

Schválení jednacího řádu   
 

 
      

 

 

 

 

Zapsala: V. Syrovátková 

 

 

 

 

 


